

ACCORD GENERAL SUR LES TARIFS  
DOUANIERS ET LE COMMERCE

---

ROYAUME-UNI - CONTINGENTS ZONE DOLLAR

Constitution du groupe d'experts

Mandat:

"Examiner la question des restrictions à l'importation appliquées par le Royaume-Uni, dont le gouvernement des Etats-Unis a saisi les PARTIES CONTRACTANTES en application du paragraphe 2 de l'article XXIII; dégager des conclusions permettant aux PARTIES CONTRACTANTES de faire des recommandations ou de statuer sur la question, comme le prévoit le paragraphe 2 de l'article XXIII."

Composition<sup>1</sup>:

M. K.A. Sahlgren (Finlande), Président

M. A. Dunkel (Suisse)

M. G.O. Niyi (Nigeria)

M. P. Tomić (Yougoslavie)

---

<sup>1</sup>Le Conseil a nommé M. K.A. Sahlgren (Finlande) Président du groupe d'experts et a donné mandat au Président du Conseil de désigner, après avoir pris l'avis des deux parties intéressées et du Président du groupe d'experts, trois membres au plus pour siéger au sein du groupe.

GENERAL AGREEMENT ON  
TARIFFS AND TRADE

RESTRICTED

L/3816

6 February 1973

Limited Distribution

UNITED KINGDOM - DOLLAR AREA QUOTAS

Establishment of Panel of Experts

Terms of Reference:

"To examine the matter referred by the Government of the United States to the CONTRACTING PARTIES pursuant to paragraph 2 of Article XXIII relating to import restrictions maintained by the United Kingdom, and to make such findings as will assist the CONTRACTING PARTIES in making the recommendations or rulings provided for in paragraph 2 of Article XXIII."

Composition<sup>1</sup>:

Mr. K.A. Sahlgren (Finland), Chairman

Mr. A. Dunkel (Switzerland)

Mr. G.O. Niyi (Nigeria)

Mr. P. Tomić (Yugoslavia)

---

<sup>1</sup>The Council nominated Mr. K.A. Sahlgren (Finland) Chairman of the Panel, and authorized the Chairman of the Council, in consultation with the two parties concerned and with the Chairman of the Panel, to nominate not more than three members to the Panel.